

# KG2

## Cleaner & Sanitiser

### Features & Benefits

- Removes general soiling & kills bacteria in one application.
- Terminal disinfection for use in the food & catering industry.
- Helps to prevent the spread of contamination.
- Ideal for use on all food contact surfaces including worktops, chopping boards, refrigerators & kitchen utensils and equipment.
- Ideal for final rinse disinfection in a manual 3 sink system.
- Low dosage, very economical in use.
- At 200ppm active quat, this product eliminates 99.999% of bacteria according to AOAC Germicidal and Detergent Sanitizing Action of Disinfectants Test.

### How to Use

#### Dosing Method

Ideally dispense using an automatic dosing dispenser into spray bottle or sanitiser pail.

#### Cleaning & Disinfecting Hard Surfaces & Equipment

Dilute 1 part product to 200 parts water (10ml per 2L) into spray bottle. Spray onto surface & leave for 30 seconds then wipe with clean single use cloth. Allow to Air Dry

Alternatively dilute at 10 ml per 2L in a pail and apply to surface by clean cloth or brush. Leave for 5 minutes and rinse with clean water and air dry.

For terminal disinfection in final sanitizing rinse sink of a 3 x sink utensil wash system dilute at 10ml per 2L of potable water.

### Composition

Contains a blend of quaternary ammonium compounds, sequestering agents, nonionic surfactant & dyes.

### Typical Product Data

Appearance:	Clear Purple liquid
Odour:	Unperfumed
pH – undiluted:	6.5
Shelf Life Unopened:	3 years



### Packaging

Pack:	Product Code	Pallet Size
2 x 5ltr	661172C	60 x 2 x 5ltr

### Storage:

Store in original sealed container and protect from extremes of temperature.

### Biodegradability:

All surfactants used in RCI products comply with European Regulations concerning biodegradability and protection of the environment.

### Quality Assurance

This product is manufactured under licence by Reza Chemical Industries, P.O. Box 1555 Jeddah 21425 Kingdom of Saudi Arabia whose Quality System is certified to ISO 9001:2015 Cert. # CH 12/1486 by SGS of Switzerland.

**REVISION DATE: 01/12/2018**

## كي جي ٢ معقم ومنظف



### الميزات والفوائد

- يزيل الأوساخ بصورة عامة ويقضي على البكتيريا في إستخدام واحد.
- تطهير نهائي للإستخدام في الصناعات الغذائية والتموين.
- يساعد على منع إنتشار التلوث.
- مثالي للإستخدام على جميع الأسطح الملامسة للطعام بما في ذلك أسطح العمل، ألواح التقطيع والتلاجات وأدوات ومعدات المطبخ.
- مثالية للتطهير النهائي في نظام الشطف اليدوي ثلاثي الأحواض.
- جرة قليلة، إستخدام إقتصادي للغاية.
- في ٢٠٠ جزء في المليون من كاتيونات الأمونيوم الرباعية النشطة، يقوم هذا المنتج بالقضاء على ٩٩,٩٩٩٪ من البكتيريا طبقاً لإختبار جمعية الكيمائيين التحليلية الرسمية AOAC لمطهرات الجراثيم والمنظفات المعقمة.

### كيفية الإستعمال

#### طريقة الجرعات

التزود المثالي يتم من خلال مزود جرعات أوتوماتيكي إلى عبوة الرش أو سطل، دلو التعقيم.

#### تنظيف وتطهير الأسطح الصلبة والمعدات

إذابة ١ جزء المنتج إلى ٢٠٠ أجزاء من الماء (١٠ مل لكل ٢ لتر) في عبوة الرش. رش على السطح واتركه لمدة ٣٠ ثانية ثم امسح بقطعة قماش نظيفة تستخدم لمرة واحدة. اتركه لييجف.

أو يمكنك إذابة ١٠ مل لكل ٢ لتر في سطل ووضعه على السطح بواسطة قطعة قماش نظيفة أو فرشاة. يترك لمدة ٥ دقائق ويشطف بالماء النظيف ويترك لييجف.

للتطهير النهائي عند حوض الشطف والتعقيم النهائي في نظام الغسل ثلاثي الأحواض يتم إذابة ١٠ مل لكل ٢ لتر من المياه العذبة النظيفة.

### المكونات

يحتوي على مزيج من مركبات الأمونيوم الرباعية، مواد عزل، مادة شد شطحي غير أيوني وأصبغ.

### بيانات المنتج النموذجية

المظهر:	سائل شفاف أرجواني
الرائحة:	غير معطر
الرقم الهيدروجيني - مخفف:	٦,٥
مدة الصلاحية قبل الفتح:	٣ سنوات

### التعبئة والتغليف

حزمة: رمز المنتج قياس الرزمة

٥ × ٢ لتر ٦٦١١٧٢ سي ٥ × ٢ × ٦٠ لتر

### التخزين

يجب تخزينه في حاويته المختومة الأصلية ويجب حمايته من درجات الحرارة المرتفعة.

### قابلية التحلل البيولوجي

جميع مواد الشد السطحي المستخدمة في منتجات شركة رضا للصناعات الكيماوية تتوافق مع اللوائح الأوروبية الحالية المتعلقة بالتحلل البيولوجي وحماية البيئة.

### ضمان الجودة

تم تصنيع هذا المنتج بموجب ترخيص من قبل شركة رضا للصناعات الكيماوية، ص.ب ١٥٥٥ جده ٢١٤٢٥ المملكة العربية السعودية التي تم تسجيل نظام الجودة الخاص بها ISO 9001:2015 شهادة التصديق # سي أتش ١٤٨٦/١٢ بواسطة أس جي أس سويسرا.

تاريخ المراجعة: ٢٠١٨/١٢/٠١